

20. april 2022 GENSKABET Orø

FÆLLESMØDE

Til stede: Torben, Siri, Jeannette, Chalot, Dorte, Helle, Kjeld, Lillian R., Lilian P., Daniel, Poul.

Vi blev enige om flg. dagsorden:

- 1 Nyt fra arbejdsgrupperne
- 2 Byggematerialer
- 3 Haveaffaldsprojekt
- 4 Sommeråbent?
- 5 Kalender, sommerfest

ad1) Siri understreger behovet for arbejde på forskellige fronter-prioritering!

Ad2) Torben og Niels har arrangeret en turnus med tømning, snakker også med containerpoul om det. Torben er tovholder for restaurering af vores container.

Indretning af træværkstedet er startet, værkstedsgruppen fortsætter.

Siri og Poul ordner skiltning i forbindelse med container, og foran shoppen.

Chalot er ved at være rask nok til at tage sin tjans som butiksruppetovholder op igen, møde holdes primo maj. Nyt system med månedlige butiksvagter kører fint

ad 3) Kvashegnet på pladsen ved Orøhallen færdigt - flot ser det ud, dyrt blev det! Workshops afholdt, nye er i støbeskeen, Daniel lover en lækker folder. Grejbanken bruges af mange, lejeindtægter og vedligeholdelse går lige op. Runde blev taget om udlejerforhøjelser.

Daniel redegjorde for økonomien bag projekterne, den er i orden, der skal afregnes inden 1. juni. Der efterlyses folk med idéer og cvr nr. til nye inspirerende workshops!

Ad4) Butiksruppen beslutter mht. åbningsdage/-timer for sommeren '22.

ad5) Sommerfest dato i juni findes - Jeannette og Chalot styrer.

Fællesmøde 8. juni 17.00 Hvem laver mad?

Siri har tilmeldt Genskabet til Orødagen 5. juni.

Arbejdsdag 22. maj kl. 10.00 med frokost.

Evt. Skolens marked! Der blev taget en runde om evt. donation, dennes størrelse mv.

Bred enighed om at Genskabet også har brug for LEGETØJ OG UDFLUGTER!!

Således husket.

-Poul